
Referat Offentlig information Region Danmark. DATO :11/11 - 2023 

1. Sindsrobøn. 

2. Præsentationsrunde. 

Ronni – OR DK. 

Thomas – Formand OR DK. 

Emil – Formand H&I Syddanmark. 

Kenneth –  obs. 

Michael – obs. 

Heidi – obs. 

Jonas – obs. 

Annette – Panelleder H&I Syddanmark. 

Walther – H&I Formad Midtjylland. 

Rikke - Formand Helpline Syddanmark. 

3. Oplæsning NA´s visioner. 

Walther 

4. Oplæsning BFID, et medlem deler. 

Heidi. 

5. Godkendelse af referat. 

https://www.nadanmark.dk/oi-medlemmer/ 

https://usercontent.one/wp/www.nadanmark.dk/wp-

content/uploads/RSK%20Danmark/OI/Referart%20OI%20-%20aug%202023-

1.pdf?media=1691853028 

 

6. valg er betroede tjenere 

https://www.nadanmark.dk/oi-medlemmer/
https://usercontent.one/wp/www.nadanmark.dk/wp-content/uploads/RSK%20Danmark/OI/Referart%20OI%20-%20aug%202023-1.pdf?media=1691853028
https://usercontent.one/wp/www.nadanmark.dk/wp-content/uploads/RSK%20Danmark/OI/Referart%20OI%20-%20aug%202023-1.pdf?media=1691853028
https://usercontent.one/wp/www.nadanmark.dk/wp-content/uploads/RSK%20Danmark/OI/Referart%20OI%20-%20aug%202023-1.pdf?media=1691853028


Thomas opstiller til OR Formand DK. 

Der kunne godt bruges en næstformand og sekretær til OR Danmark. Alle er velkomne til at stille 

op. 

7. hvordan går det i områderne? 

H&I Syddanmark:  

Det går godt med velfungerende møder. 1 møde om måneden på Lunderskov. 1 møde om 

måneden på Nyborg statsfængsel. Der har været lidt forvirring i kommunikationen men nu er der 

sket en ændring, så vi håber på at få bedre kommunikation nu. Søbysøgård statsfængsel er ikke 

længere interesseret i et H&I møde men vi prøver at kontakte dem igen for at høre nærmere. 2 

møder om måneden på Sønder-Omme statsfængsel. Vi har varetaget OI Syddanmark e-mail og 

der skal vi have et par præsentationen de næste måneder. 

Helpline Formand Syddanmark:  

Det går rigtig godt og vi modtager flere opkald. Vi er gode til at få lagt på efter opkald så andre 

kan ringe ind. Der er institutioner som er interesseret i NA og hvordan borgere kommer ind i NA. 

Vi har fint med antal servicekræfter og stabile service kræfter. Vi henviser til NA hjemmesiden 

men ofte finder brugerne svært ved at finde rundt på computeren i forhold til mobilversionen 

men der guider vi dem rundt via telefonen. 

H&I Formand Midtjylland:  

Walther er fornyeligt blevet valgt som formand og han er ved at få viden om status. Han er 

ansigtet udadtil hvis man skal have kontakt til H&I Midtjylland. 

Der er pt møder på Viborg retspsykiatrisk afdeling og det fungerer. Nogle gange kommer der 

nogen og andre gange ikke, men vi er glade for at vi må komme derud. 

RSK har kontakten til Helpline Midtjylland pt. 

Formand OR Nordjylland: 

2 møder med H&I om onsdagen på blå kors forsorgshjem. Et for unge og et for ældre. Vi har gået 

grønt lys hver 14 dag på Svendstrupgaard. Vi får en sms en time før hos Helpline. Vi prøver at 

række ud til OI, H&I og Helpline i andre områder for at forstærke fællesskabet. Vi mangler folk til 



at lave OI service og det eneste der skal gøres, er at få overblik over hvor vi giver information til, 

fordi alle systemer er lavet og flyers og det hele. Så der skal ikke udvikles noget nyt men blot 

gives information videre.  

8. Regnskab/budget 2023 (året ud) 

Vi har ikke noget budget for OI. 

Vi har Budget for OR 2024 og det blev fremvist på dette møde. 

OR bestiller litteratur til H&I. 

9. Opdatering af OI Danmarks hjemmeside 

https://www.nadanmark.dk/oi/ 

https://www.nadanmark.dk/oi-til-offentligheden/ 

Det kunne være fedt hvis OI siden lå forrest på NA hjemmeside, så det kunne give mere overblik 

over OI.  

10. indtaling/oversættelse af Sveriges video 

Vi har fundet en som gerne vil indtale Sveriges video på dansk. Vi har fået officiel tilladelse fra 

NA Sverige, om at bruge deres video. Angiveligt skulle det vist koste 500 kr. men vi går videre i 

kontakten med NA Sverige.  

https://www.nasverige.org/ 

11. OR (Offentlige Relationer) 

OR = Forslag til at slå H&I, Helpline og OI sammen og dele erfaringer. Alle områder fungerer 

som de altid har gjort, men OR vil være en underafdeling til alle hvor OR vil høre alle hvordan 

de kan hjælpe områderne. Tanken var at holde 3 OR møder om året som skulle passe omkring 

RSK møderne. OR er tiltænkt at være en base for viden så der ikke er noget der går tabt når 

der er skift i servicekræfter.  

 

 

12. Filmskole projekt 

https://www.nadanmark.dk/oi/
https://www.nadanmark.dk/oi-til-offentligheden/


13. Evt: 

14. Fra RSK-med til RSK. 

15. Næste møde 

April, august og november plejer vi at holde OI møder.  

Næste dato er 13 april 2024 kl. 12 i Fredericia. Cirka 2-4 timer med forskellige workshops / 

præsentationer omkring OI.   

16. Dagsorden næste møde. 

Foreslår at fortsætte denne dagsorden og gå alle punkter igennem.  

17. Sindsrobøn. 

 

 


